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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyű lésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Németh Lászlóné Nemzeti Fejlesztési Miniszter Asszonyhoz :

„Mi történt az elmúlt egy évben az M0-ás körgyűrű északi szektorának folytatása érdekében?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Több, mint egy éve írásbeli kérdéssel fordultam minisztériumához afel ő l érdeklődve, hogy hol tart az MO-ás

körgyűrű északi szektorának folytatása .

Akkor válaszukban arról tájékoztattak, hogy az említett útszakasz előkészítése folyamatban van a Nemzeti

Infrastruktúra Fejlesztő Zrt-nél, az útszakasz környezetvédelmi engedélye jogerősen, végrehajthatóan

rendelkezésre áll és azon dolgoznak, hogy az Európai Unió a TEN-T hálózat részeként fogadja el az M O

nyomvonalát, hiszen pozitív döntés esetén a szektor megvalósításához uniós támogatás nyerhető.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Asszonyt :

Mi történt az elmúlt egy évben az M0-ás körgyűrű északi szektorának folytatása érdekében?

Hol tartanak az előkészületi munkálatokkal ?

Mikor kezdődhetnek meg a kivitelezési munkák ?

Milyen ütemezés szerint és milyen forrásból kívánják az említett útszakaszt kiépíteni?

Terveik szerint mikor kerül átadásra a szóban forgó útszakasz ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. július 17 .

Dr . Obi ajòs
országgyűlésiképvi selő
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